
Styrelsemöte Åshammars vägförening 2010-06-03 
 
 
    Protokoll fört vid sammanträde med 
    styrelsen för Åshammars vägförening 
    torsdagen 3 juni 2010 kl 18.30 
 
 
Närvarande 
 
Ordförande  Yngve Andersson, ordförande 
 
Ledamöterna  Jan Åkerberg, vice vägfogde 
  Hasse Andersson, vägfogde 
  Lars-Håkan Leckström, sekreterare 
   
  § 1 
 
Mötets öppnande 
  
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
  § 2 
 
Dagordning 
 
För mötet godkändes följande dagordning 
 
§ 1 Mötets öppnande 
§ 2 Dagordning 
§ 3 Val av mötesfunktionärer 
§ 4 Föregående protokoll 

- Föregående styrelsemöte 2010-04-27 
 
§ 5 Rapporter 

- Vägfogderapport 
 
§ 6 Skrivelser 
§ 7 Övriga frågor 
§ 8 Mötets avslutande 
 
   
   
§ 3 
 
Val av mötesfunktionärer 
 
Att jämte ordföranden justera dagens protokoll utsågs Hasse Andersson 
   
 



§ 4 
 
Föregående protokoll 
 
Protokoll från styrelsemöte 2010-04-27 upplästes, godkändes och lades till handlingarna. 
 
   
§ 5 
 
Rapporter 
 
.Åshammars vägförening skall träffa företrädare för Sandvikens kommun 2010-06-17 för att 
diskutera vägfrågan vid industriområdet. 
 
Vägfogden rapporterar att reparationer av vägar efter vintern hittills uppgått till 28,5 tkr. 
 
Energiverket kontaktas vad gäller brunnslock som farit illa under vintern. 
 
Sladdning av grusvägar är utförda. 
 
 
 
 
 
§6 
 
Skrivelser 
 
Inga skrivelser har inkommit 
 
§ 7 
 
Övriga frågor 
 
Bakfallsvägen 
 
Styrelsen beslöt att asfalten avlägsnas på sträckan från hyvleriet till korsningen Bakfallsvägen 
och Persbackavägen ersätts med grus. Offert är lämnad av NCC och arbetet påbörjas snarast. 
 
Styrelsen beslöt vidare att även Kylsvägens asfaltbeläggning skall ersättas med grus. 
Vägfogden inhämtar offert. 
 
§ 8 
 
Mötets avslutande 
 
Förklarade ordförande mötet för avslutat. 
Nästa styrelsemöte äger rum tisdagen 8/6 kl 18.30. 
 
     



 
 
 
Yngve Andersson   Justeras 
Ordförande 
     
     
    Patrik Gyllenskepp 
     
 
 
Lars-Håkan Leckström, sekreterare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


